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Protokół Nr 30/2021/VIII 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 20 maja 2021 roku 

 

Miejsce posiedzenia: posiedzenie online 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 16:00 

Obecni członkowie Komisji:  

Marcin Kobos – przewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Dorota Barełkowska – członek Komisji 

Łukasz Grewling – członek Komisji 

Damian Skwierzyński – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

 

Goście: 

Tadeusz Czajka – Wójt Gminy 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta 

Mateusz Borowski – Radny Gminy 

Marzena Gryska – Radna Gminy 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2020.  

5. Zaopiniowanie Strategii rozwoju Gminy Tarnowo Podgórne do roku 2030. 

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

7. Wolne głosy i wnioski 

8. Zakończenie obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

a) Obrady otworzył Marcin Kobos – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury 

Fizycznej, który na wstępie powitał gości oraz członków Komisji. 
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b) 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej stwierdził quorum wymagane 

do odbycia obrad. 

 

c) 3. Przyjęcie porządku obrad. 

d) Radny Marcin Kobos przedstawił porządek obrad. Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli 

porządek obrad (6 osób za). 

e)  

f) 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2020.  

Na początku posiedzenia Przewodniczący Marcin Kobos powiedział, że członkowie Komisji 

Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej otrzymali od Skarbnik Gminy Katarzyny Jackowiak 

odpowiedzi na przesłane pytania dotyczące wykonania budżetu za rok 2020.  

 

Radna Dorota Barełkowska zapytała o załącznik dotycząc zakupu środków dydaktycznych i 

książek dla technikum. I Zastępca Wójta powiedziała, że część środków rozpisanych w 

załącznikach (nie tylko dla technikum) dotyczy funduszy pozyskanych z zewnątrz: z 

funduszu Unii Europejskiej (między innymi na doposażenie placówki) oraz ze środków 

związanych z pandemią Covid-19 (zakup sprzętu).  

 

W związku z pytaniem Radnej Doroty Barełkowskiej dotyczącym wydania 172.00,00 zł na 

organizację Mistrzostw w Kręglach, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Damian 

Skwierzyński odpowiedział, że jest to pierwsza transza na wynajem torów, Gmina poniosła 

koszty, ale środki nie przepadły, ponieważ Gmina zorganizuje mistrzostwa w terminie 

późniejszym. Radny poinformował, że należało dokonać przedpłaty, a nikt nie był w stanie 

przewidzieć, czy mistrzostwa odbędą się w tym roku czy nie. I Zastępca Wójta dodała, że 

podpisana umowa zobowiązywała do zapłacenia tej kwoty.  

 

Radna Dorota Barełkowska zapytała o wykonanie wydatków majątkowych Szkoły 

Podstawowej w Przeźmierowie, które są na wysokości 96%. Wójt Gminy Tadeusz Czajka 

wyjaśnił, iż wszystkie plany zostały zrealizowane, nie wszystkie środki zostały wydane, 

ponieważ niektóre zamierzenia kosztowały mniej niż zaplanowano. Wójt Gminy dodał, że 

rozliczenie było dokonane pod koniec roku i nie było możliwości dokonania korekty w 

budżecie Gminy.   

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie wydania opinii dla sprawozdania z 

wykonania budżetu za rok 2020 w działach podległych Komisji. Członkowie Komisji Edukacji, 

Kultury i Kultury Fizycznej jednogłośnie wydali pozytywną opinię (6 głosów za).  
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g) 5. Zaopiniowanie Strategii rozwoju Gminy Tarnowo Podgórne do roku 2030. 

h) Radny Marcin Kobos powiedział, że dokument był omawiany podczas Komisji Wspólnej oraz 

zapytał członków Komisji czy chcieliby zaprać głos w tym punkcie posiedzenia.  

 

Radna Dorota Barełkowska powiedziała, że będzie głosować za przyjęciem Strategii rozwoju 

Gminy Tarnowo Podgórne do roku 2030, jednakże zgłosiła uwagi do projektu i chciałaby, aby 

chociaż część z nich została uwzględniona. Radna dodała, że z działów podlegających 

kompetencji tej komisji sport jest bardzo dobrze opisany, natomiast informacje w działach 

oświata i kultura mogłaby zostać bardziej rozwinięte.   

 

Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Komisji Marcina Kobosa, I Zastępca Wójta 

poinformowała, że trwają prace nad stworzeniem projektu Polityki Oświatowej, jednakże 

dokument będzie mógł zostać ukończony i przyjęty po uchwaleniu Strategii rozwoju Gminy 

Tarnowo Podgórne do roku 2030. I Zastępca Wójta Ewa Noszczyńska-Szkurat dodała, że 

zespół opracowujący dokument czeka na nową, dokładną demografię w Gminie, ponieważ 

poprzednie dane demograficzne zostały przygotowane w czasie, gdy były gimnazja, a 

obwody szkole inaczej się kształtowały.  

  

i) Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej zarządził głosowanie w sprawie 

wydania opinii dla projektu Strategii rozwoju Gminy Tarnowo Podgórne do roku 2030. 

Członkowie Komisji jednogłośnie wydali pozytywną opinię (6 głosów za). 

j)  

k) 6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji.  

a) Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr 27 z korektami zgłoszonymi 

przez Radną Dorotę Barełkowską. Wszyscy członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli protokół 

(6 głosów za). 

b)  

7. Wolne głosy i wnioski.  

Radny Damian Skwierzyński poinformował, że 16 czerwca br. o 16:00 Komisja Rewizyjna w 

ramach kontroli inwestycji rozbudowy Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie odbędzie 

posiedzenie w placówce i zaprosił członków Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej do 

wzięcia udziału w posiedzeniu. 

 

Radny Marcin Kobos w związku z pytaniem mieszkanki Gminy zapytał, czy jest możliwość 

dokształcania uczniów Liceum Ogólnokształcącego w Tarnowie Podgórnym z języka 

angielskiego i niemieckiego w celu przygotowania młodzieży do otrzymania certyfikatu 

językowego oraz czy uczniowie mieszkający na terenie Gminy mogą otrzymać dodatkowe 
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punkty podczas rekrutacji do Liceum Tarnowie Podgórnym. I Zastępca Wójta odpowiedziała, 

że pytanie o zajęcia dodatkowe z języka powinno być skierowane do Pani dyrektor Liceum, 

ponieważ trzeba sprawdzić między innymi dostępność sal i zainteresowanie uczniów. 

Natomiast w związku z drugim pytaniem Pani Ewa Noszczyńska-Szkurat odpowiedziała, że 

Liceum wpisane jest do rejestru szkół ponadpodstawowych powiatu poznańskiego i niema 

możliwość, aby mieszkańcom Gminy przydzielać dodatkowe punkty podczas rekrutacji.  

 

Radny Łukasz Grewling zapytał o to czy od września uczniowie Szkoły Podstawowej w 

Lusówku będą uczęszczać na lekcje w trybie dwuzmianowym. I Zastępca Wójta 

opowiedziała, że w Lusówku jest bardzo dużo uczniów i niema możliwości, aby chodziły w 

trybie jednozmianowym.  

 

Radna Dorota Barełkowska przypomniała pomysł zatrudnienia native speakerów, który 

został zaproponowany podczas posiedzenia Komisji w którym udział brali dyrektorzy szkół. 

Pani Ewa Noszczyńska-Szkurat powiedziała, że temat nie był poruszany przez dyrektorów, 

obecnie priorytetem detektorów jest zadbanie o to, aby dzieci jak najłagodniej przeszły 

powrót do szkół oraz udzielenie im pomocy psychologiczno-pedagogicznej. I Zastępca Wójta 

zaproponowała, że w Polityce Oświatowej można zawrzeć punkt, który informowałby, że 

Gmina dąży, aby w placówkach zatrudnieni byli native speakerzy oraz do podnoszenia 

kompetencji językowych uczniów. 

 

8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej o godz. 17:05 zamknął 

posiedzenie. 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Kultury i Kultury Fizycznej 

/-/ Marcin Kobos 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


